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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Felkészült-e a minisztérium a megnövekedő 
kapcsolaton belüli erőszak kezelésére?" 

Tisztelt Miniszter asszony!

A koronavírus terjedése miatt megnövekedett a családtagok otthoni összezártsága. Ennek 
következtében világszerte emelkedni látszik a kapcsolaton belüli erőszak áldozatainak száma.

A folyamatos izoláltság során akár a legkisebb feszültségek is alkalmat adhatnak az erőszakos 
eseteknek. Ezt erősíti meg az Országos Kríziskezelő és Információs Telefonszolgálat vezetője is, aki
pénteken elmondta, hogy megugrott a telefonhívások száma az utóbbi hetekben. Sajnálatos módon 
igazgató asszony számokat nem mondott, de örvendetes, hogy legalább nem hallgatta el az 
igazságot. Tartani lehet attól, hogy ha egy nő már eddig is bántalmazó kapcsolatban élt, akkor a 
jelenlegi időszakban helyzete még nehezebbre fordul.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Asszonyt:

1. Milyen intézkedésekkel késztik fel a hatóságokat és a bántalmazott nőket befogadó 
intézményeket az erőszakos esetek számának emelkedésére?

2. Milyen javaslatokat dolgozott ki a februárban alakult családjogi munkacsoport a kapcsolaton 
belüli erőszak elleni küzdelem kapcsán?

3. Zajlik-e bármilyen közös munka azokkal a civil szervezetekkel, amelyek segélyvonalakat, vagy 
akár már chat-szolgáltatásokat is biztosítanak?

4. Az Országos Kríziskezelő és Információs Telefonszolgálathoz hány segélykérő hívás érkezett 
március 16. óta, mennyivel lett több a bejelentések száma az elmúlt év hasonló időszakához képest?


